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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:156 Korttidspermittering och försenade utbetalningar

Flera företag som sökt korttidspermittering har hört av sig och är förtvivlade 
över att de inte på nästan fem månader ens kan få ett besked från Tillväxtverket 
om när deras ansökan ska behandlas.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Anser ministern att det är rimligt att företag som sökt korttidspermittering inte 
ens får besked av Tillväxtverket på fem månader om de kan få stöd, eller avser 
ministern att vidta några åtgärder för att ändra på detta?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-19
Besvaras senast
2020-12-03


